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دستگيري ۲۵ اخلالگر در نظام ارزي 
عوامل اخلال در نظام ارزي کشور در قزوين و آذربايجان 
شرقي توسط سربازان گمنام امام زمان)عج( دستگير شدند.
ب��ه گ��زارش ايلنا، در پي اش��راف اطلاعاتي و تلاش   هاي 
سربازان گمنام امام زمان )عج( در اداره کل اطلاعات استان 
قزوين، ۱۲ نفر از عوامل اخلال در بازار ارز، به اتهام اخلال 
در نظام ارزي کش��ور، قاچاق ارز از طريق خريد و فروش 
غيرقانوني، تحصيل مال و کس��ب منفعت نامش��روع، فرار 
مالياتي و پولشويي در استان    هاي قزوين، تهران و مازندران 
دس��تگير و براي رس��يدگي به جرايم مزبور، تحويل مراجع 
قضايي شدند. سرکرده اين باند نيز در حالي که قصد خروج 
از کش��ور را داش��ت، شناس��ايي و دستگير شد. اعضاي اين 
باند که به صورت ش��بکه س��ازمان  يافته و حرفه  اي فعاليت 
مي   کردند، از س��ال ۹۳ تاکنون در مجموع بالغ بر ۲۰ هزار 
ميليارد ريال گردش مالي داشته و خريد و فروش غيرقانوني 
نزديک به ۴۵۰ ميليون دلار داش��ته  اند.همچنين، سربازان 
گمن��ام ام��ام زمان )عج( در آذربايجان ش��رقي نيز با انجام 
اقدام��ات اطلاعات��ي چند ماهه موفق به کش��ف تخلفات 
گسترده در حوزه حوالجات ارزي شدند که در اين رابطه ۱۳ 
نفر از عناصر اصلي به اتهام اخلال در نظام ارزي کشور که 
تع��دادي از متهم��ان با هويت جعلي قصد خروج غيرقانوني 
از کش��ور را داش��تند، دستگير و بعد از مستندسازي جرايم، 
تحويل مراجع قضايي شدند.اين باند با تأسيس شرکت   هاي 
کاغذي و سواستفاده از ظرفيت شرکت    هاي بازرگاني فعال 
براي سواستفاده از مابه   التفاوت نرخ ارز دولتي و آزاد به ثبت 
سفارش کالاهاي مشمول ارز دولتي )مبادله  اي( اقدام کرده 
و پس از تخصيص ارز دولتي نس��بت به فروش حوالجات 
ارزي در بازار آزاد، با مشارکت عوامل خود در تهران اقدام 
کرده  اند. حدود ۶۵ ميليون دلار از تخلفات ارزي باند مذکور 

مستندسازي شده است.

تعادل اقتصادي ناشي از برخورد با مفسدان 
معاون سياس��ي ستاد کل نيروهاي مسلح گفت: مسئولان 
اقتصادي نبايد به فکر اس��تراحت و تفريح باش��ند؛ چرا که 
نمي توان مشکلات موجود در حوزه هاي مختلف کشور را 
با استراحت کردن حل کرد.به گزارش ايلنا، رسول سنايي 
گفت: بخش��ي از تعادل اقتصادي ش��کل گرفته در کش��ور 
مربوط به برخوردهاي قاطع با مفس��دان اس��ت و نبايد در 
اين امر دچار مصلحت انديش��ي بيهوده ش��ويم تا مفسدان 
اقتصادي و سياسي فضاي کار کردن را راحت گيرند.معاون 
سياس��ي س��تاد کل نيروهاي مس��لح ادامه داد: امروز چشم 
اميد دش��منان به اختلافات داخلي و تحريم هاي ثانويه  در 
حوزه هاي مختلف اس��ت براي مثال يکي از اين تحريم ها 
بيمه نکردن نفت کش هاي ايراني اس��ت و اگر نفت کش��ي 
بيمه نش��ود توانايي پهلو گرفتن را نخواهد داشت.س��نايي 
با اش��اره به فرمايش رهبر معظم انقلاب گفت: مس��ئولان 
اقتصادي نبايد به فکر اس��تراحت و تفريح باش��ند چرا که 
نمي توان مشکلات موجود در حوزه هاي مختلف کشور را با 
استراحت کردن حل کرد، اينکه امروز دشمن در حال فرار از 
سوريه است به دليل تلاش دلاور مردان ايراني در بيرون از 

خاک کشور است که شبانه روز در حال فعاليت هستند.

لزوم شفاف سازي درباره فتنه ۹۸ 
ي��ک عضو ش��وراي مرکزي 
فراکس��يون امي��د تاکيد کرد: 
اگ��ر فع��الان ب��ه خص��وص 
تريب��ون داران نگراني هاي��ي 
درباره سال آينده دارند آن را به 
صورت شفاف با مردم در ميان 
بگذارند چون درغير اين صورت 

تنها به ايجاد ابهام و تش��ويش اذهان عمومي مي پردازند.
محسن عليجاني در گفت وگو با ايسنا افزود: در روزهاي اخير 
برخي از سياسيون موضوع فتنه سال ۹۸ را مطرح مي کنند؛ 
کليد واژه فتنه ۹۸ بيشتر از سوي جريان هاي سياسي خاص 
و برخي از تريبون داران ائمه جمعه و جماعات مطرح شده 
است. به نظر مي رسد اين موضوع در حال تبديل شدن به 
قطب بندي هاي جريان هاي سياسي با کارکردهاي سياسي 
براي انتخابات سال ۹۸ است.وي ادامه داد: اين رويه کاملا 
اشتباهي است و آتش بر جريان هاي مختلف مي اندازد که 
مي خواهند فعاليت هاي انتخاباتي داشته باشند. در شرايط 
تحريمي که کش��ور نيازمند اتحاد است چنين رويکردهايي 
درس��ت نيس��ت. البته اگر منظور همان بيانات اخير مقام 
معظم رهبري مربوط به هش��دار نس��بت به توطئه دشمنان 
در س��ال آينده باش��د ما هم با آن موافقيم و معتقديم بايد 

توطئه  دشمنان را جدي گرفت و خنثي کرد.

حجاب را به رفراندوم بگذاريد
ناي��ب رئيس مجلس ش��وراي اس��لامي گفت: بر اس��اس 
شناختي که از جامعه دارم مي گويم همين امروز اگر براي 
حجاب رفراندوم برگزار کنيم جامعه به حجاب راي مي دهد. 
البته در مس��ائل فکري و ايدئولوژيک کس��ي نظرس��نجي 
برگزار نمي کند، اما بخش��ي از همين خانم هاي بي حجاب 
و بدحج��اب در رفران��دوم به حجاب راي مي دهند؛ زيرا آثار 
بي حجابي و بدحجابي را مي دانند. بنابراين فکر نکنيد اگر 
نظرسنجي برگزار شود همه به بي حجابي راي خواهند داد. 
به گزارش ايسنا، علي مطهري افزود: در حال حاضر جامعه 
م��ا ب��ه معني واقعي اجب��ار در مورد حجاب وجود ندارد. اگر 
ما شکل خاصي از حجاب را اجبار کنيم مثلا بگوييم همه 
چادر به س��ر کنند يا روبنده بزنند اين به معني اجبار اس��ت، 
اما وضعيت الان به شکل حجاب اجباري نيست و اگر غير 

از وجه و کفين بقيه بدن پوشيده باشد حجاب است.

توطئه ها، دليل حمايت از فلسطين 
س��فير فلس��طين در تهران گفت که امروز توطئه ها عليه 
ملت ايران زياد ش��ده اس��ت و دليل آن حمايت از مس��اله 
فلس��طين است.به گزارش ايسنا، صلاح زواوي گفت: امام 
خميني )ره( اين امت را از دامان آمريکا و رژيم صهيونيستي 
بي��رون کش��يد و ب��ه ما يعني جهان عرب و جهان اس��لام 
هديه داد. ايش��ان با دو پرچم اس��لام و فلسطين به پيروزي 
رسيدند.صلاح زواوي گفت: به دليل اينکه پرچم فلسطين 
را برافراشتيد توطئه ها عليه شما زياد شده است و مشکلات 
ش��ما زياد ش��ده اس��ت. پروژه تشکيل دولت در فلسطين از 
س��ال ها پيش ش��روع ش��د و هدف تنها سيطره بر فلسطين 
نيس��ت بلکه هدف دش��من س��يطره بر تمام جهان عرب و 
جهان اس��لام اس��ت که متاسفانه آنها توانستند دولت خود 
در فلس��طين را برپا کنند.س��فير فلس��طين در تهران افزود: 
ترامپ و امثال ترامپ شما را اتفاقي هدف قرار نداده اند، بلکه 
به خاطر برنامه هايي که داريد ش��ما را هدف قرار داده اند. 
شما آزادي فلسطين را انتخاب کرديد. ما اکنون ۶۰ کشور 
اسلامي داريم، اسلام در تمام دنيا منتشر شده است. امکان 
ندارد که ش��ما دش��من ما باشيد زيرا پرچم اسلام و فلسطن 

را در دست گرفته ايد.

خبر کوتاه

سياسي

گروه سیاس�ی � کورش شرفش�اهي: از روزي که دونالد ترامپ به 
رياس�ت جمهوري آمريکا رس�ید، همواره به دنبال مطرح ش�دن در 
رسانه هاي جهان بوده و برايش تفاوتي نداشته از وي به نیکي ياد 
شود يا او را احمق ، رواني ، جاه طلب، بي شعور ، جنگ طلب و القابي 
از اين دس�ت بنامند. اما از آنجا که ترامپ مي داند تنها کش�وري که 
تاکن�ون توانس�ته با زياده خواهي ه�اي آمريکا مقابله کند جمهوري 
اسلامي ايران است، هر روز به نوعي از نام ايران سواستفاده کرده 
تا خودش را در جهان مطرح کند. غافل از اينکه ايران هرگز در زمین 
ترامپ بازي نکرده و حاضر نشده به ريیس جمهوري چند شخصیته 
اعتماد کند. اما ترامپ که از روز اول رسیدن به قدرت ، مذاکره با ايران 
را مطرح کرده بود و هر بار با واکنش منفي ايران رو به رو شده بود، 
در ابتداي سال جديد میلادي با ادبیاتي متفاوت، ايران را در موضع 

ضعف توصیف کرد که خواستار مذاکره با آمريکاست.

مي خواهند مذاکره کنند ���
دونال��د ترامپ، رئيس جمه��ور آمريکا وضعيت ايران را بد توصيف 
ک��رد و مدعي ش��د ک��ه ايران خواهان گفت وگو اس��ت.وي که در 
واش��نگتن در جمع گروهي از خبرنگاران صحبت مي کرد، گفت: 
»اوضاع ايران اصلا خوب نيست. کنار گذاشتن توافق وحشتناک 
هسته اي با ايران، اثر عظيمي روي آن ها داشته و دارند نيروهايشان 
را از همه جا عقب مي کشند. اوضاعشان خوب نيست. مي خواهند 
مذاکره کنند.«ترامپ پيش از اين هم ادعاهاي مشابهي را مطرح 
کرده و گفته بود آماده مذاکره با ايران است. وي هفته گذشته هم 
با بيان اينکه خواهان گفت وگو با ايران اس��ت، گفت تهران هنوز 
براي چنين گفت وگويي آماده نيست.رئيس جمهور آمريکا در بخش 
ديگري از صحبت هايش با بيان اينکه کشورهاي منطقه بيش از 
آمريکا از داعش متنفر هس��تند، گفت کش��ورهاي همجوار سوريه 
بايد با اين گروه تروريس��تي مبارزه کنند.وي گفت: »ما داعش را 
در ع��راق ناب��ود کرديم، ما داع��ش را نابود کرديم... اميدوارم ديگر 
کشورها هم اين کار را کنند. ايران بيش از ما از داعش متنفر است. 
روسيه بيش از ما از داعش متنفر است. ترکيه هم از داعش متنفر 
است، البته شايد نه به آن اندازه که ما متنفريم. اما اين کشورها از 

داعش متنفر هستند.«

آرزوهاي باطل و محال  ���
و اما ايران نسبت به اين اظهارات سخيف بي تفاوت نماند و سخنگوي 
وزارت خارجه در واکنش به س��خنان ترامپ با بيان اينکه او صرفا 
آرزوه��اي باط��ل و محال خود را بي��ان مي کند، تاکيد کرد: ترامپ 

بداند ملت ايران هيچگاه در برابر فشارهاي ظالمانه آمريکا سر فرود 
نمي آورد. بهرام قاسمي گفت: ايشان همچون هميشه، بي  آموختن 
درسي از تاريخ تحولات دهه هاي اخير و بازبيني سياست هاي سرا 
پا غلط اس��لاف خود در قبال اين منطقه و ايران بار ديگر س��خناني 
بي  منطق و از س��ر نفرت را نس��بت به مردم اين س��رزمين باستاني 
مطرح کرده است که باز تکرار همان زياده  خواهي و جاه  طلبي هاي 
قدرت هاي قرون وسطايي و تاريخ مصرف گذشته است.وي افزود: 
خيال  پ��ردازي و اقدام��ات خصمانه اي��الات متحده آمريکا تاکنون 
عليرغم همه تلاش هاي کينه   توزانه آنها نسبت به مردم ايران راه 
به جايي نبرده و بي  شک در آينده نيز نخواهد برد.سخنگوي وزارت 
امور خارجه اضافه کرد: ترامپ صرفا آرزوهاي باطل و محال خود 
را بي��ان مي کن��د ک��ه با واقعيت هاي موج��ود هيچ تطابقي ندارد. او 
مي داند جمهوري اسلامي ايران دهه هاست با فشارها و سياست هاي 
تحريمي آمريکا آشنا و رو در رو است.قاسمي ادامه داد: ايشان بداند 
ملت ايران هيچگاه در برابر فش��ارهاي ظالمانه آمريکا س��ر فرود 
نخواهد آورد؛ آن هم در برابر حاکماني که تحريم را به جاي تکريم و 
ديوار را به جاي پل برمي گزينند.سخنگوي وزارت خارجه يادآور شد: 
ايرانيان در طول تاريخ پر فراز و نشيب اما افتخارآميز خود آموخته اند 

چگونه در برابر زياده  خواهان و زورگويان ايستادگي کرده و با هزم 
)شکست دادن( ايران  ستيزان، آنان را در خود هضم کنند.

درخواست مذاکره در افغانستان ���
از سوي ديگر دبير شوراي عالي امنيت ملي در همايش بين المللي 
دفاع و امنيت در غرب آسيا با تاکيد بر اين که آمريکايي ها دست از 
ايران هراسي و حمايت هاي شان از عربستان در جنايت عليه مردم 
يمن نمي کش��ند گفت: در طول ۴۰ س��ال گذش��ته ايران به کمک 
ملت هاي منطقه رفته و با بي ثبات سازان در منطقه مبارزه کرده اند.
شمخاني افزود: آنها در حال  حاضر با توجه به اين که نمي توانند با 
اين شادکامي در منطقه روبرو شوند و برخورد فيزيکي و اقدام سخت 
عليه ايران نيز نمي توانند انجام دهند، اقدام به استعاره سازي کرده اند 
و از ديگر سو تحريم ها را عليه ايران جاري و ساري کردند، ولي اي 
کاش در اين زمينه نيز راهبرد درستي داشتند و تعقل مي کردند.اين 
مقام عالي رتبه در دولت دوازدهم با بيان اين که اين چهارمين موج 
تحريمي است که ما از سوي آمريکايي ها با آن روبرو مي شويم، گفت: 
آنها سخت ترين تحريم ها را در زمان دموکرات ها اعمال کردند، ولي 
چرا در آخر اوباما با ايران مذاکره کرد، در حالي که ميل باطني شان 

بر اين بود که تمام پيچ و مهره هاي توانايي غني سازي ايران را باز 
کنند، چرا نتوانستند؟ چه کسي پيشنهاد مذاکره داد؟ آنها به خاطر 
اين که تحريم ها موثر نبود، اين پيشنهاد را دادند. درست است بر اثر 
تحريم ها ملت ايران تحت فشار قرار گرفت، ولي توانايي هسته اي 
ما نيز ارتقا پيدا کرد. وي با بيان اين که البته ما اهل مذاکره با افراد 
بي منطق نيستيم به سابقه بد عهدي آمريکايي ها در نوع رفتار با 
ايران از جمله در بحث تعامل در رابطه با افغانستان و موضوع برجام 
اش��اره کرد و يادآور ش��د: خروج آنها از برجام بر قطر بي عهدي آنها 
افزود.شمخاني با بيان اين که در آن دوران آنها مجبور شدند حق 
غني سازي ايران را به دليل توليد قدرت در توانايي فني هسته اي و 
همچنين مقاومت ايران به رسميت بشناسند و آنها قبل از مذاکرات 
متعهد به اين موضوع شدند، خاطر نشان کرد: کاري که ترامپ کرد 
اين بود که به تعهد دولت آمريکا خدش��ه وارد کرد. از بر جام عبور 
کرد و قطعنامه ۲۲۳۱ را مورد خدشه قرار داد. اکنون نيز پيام مي دهد. 
ترامپ به دروغ مي گويد که ايران پيام مي دهد. در افغانستان که بودم 
دو نفر نماينده به من مراجعه کردند و گفتند آمريکا آماده مذاکره است 
، ولي اين سوال مطرح است که چه کسي در آمريکا به آن چيزي 
که شما امضا مي کنيد متعهد است؟وي با اشاره به سياست تحريم 
آمريکا عليه ايران، اضافه کرد: کسي نفي نمي کند که اين تحريم ها 
به ملت ايران فش��ار مي آورد، ولي مردم ايران تس��ليم نمي شوند. ما 
حتما از اين گردنه عبور مي کنيم. کساني نيز که متعهد به همکاري 
با ايران در برجام بودند بايد جوابگو باش��ند. ديگر زمان تمام ش��ده 
است.دبير شوراي امنيت ملي در ارتباط با تهديد نظامي عليه ايران 
در س��ال ۲۰۱۹ با اش��اره به قدرت نظامي ايران و بازدارندگي که 
نيروهاي مس��لح ايران از آن برخوردار هس��تند، خاطر نشان کرد: با 
توجه به اين موضوع و تجربيات پيشيني که دشمنان در اين زمينه 
به دست آورده اند کسي نمي تواند گزينه جنگ و يا گزينه نظامي را 
عليه ايران داشته باشد و اين بر اساس ادراکات واقعي است. آنها اين 
را مي دانند که اقدام نظامي ولو کوچک عليه ايران ، کوچک نخواهد 
بود. قدرت بازدارندگي نيروهاي مسلح ما پاسخگوي تهديدات است.
وي با بيان اينکه آمريکا با خصوصيات فعلي نمي تواند طرف مذاکره 
هيچ کشوري قرار بگيرد، اظهار کرد: ايران راهبرد عدم تسليم در برابر 
آمريکا و مايوس سازي او را اتخاذ کرده است.شمخاني با تاکيد بر 
اينکه ايران هيچ سيگنال و پيامي براي مذاکره با آمريکا نداده است، 
گفت: آمريکايي ها ثابت کرده اند که قابل اعتماد نيس��تند و تاريخ 
مذاک��رات ني��ز اين موضوع را تائيد مي کند. امروز اين آمريکايي ها 
هستند که پيام مي دهند و براي مذاکره اعلام آمادگي مي کنند، نه 

جمهوري اسلامي ايران. 

شمخاني از درخواست آمريکا براي گفت و گو خبرداد؛

عطش ترامپ براي مذاکره با ايران

 انتقاد از دولت موجب راي آوري نمي شود  بهتر است خبرهاي بد را از مسئولان بشنويم تکنولوژي بلاي جان انسان ها شده است
مش��اور رئي��س جمهور در ام��ور اديان 
واقوام با اش��اره به اين که امروز بش��ر 
به اين نکته پي برده که اديان آس��ماني 
مي تواند انس��ان ها را از تگناهايي که در 
آن ق��رار گرفتن��د رها کند گفت: امروزه 

انواع آلودگي هاي زيس��تي انس��ان را با مش��کلات جدي روبرو 
کرده است که دين مي تواند راهگشاي اين اين امر باشد و دولت 
از گفت وگوي اديان در عرصه محيط زيس��ت حمايت مي کند.
به گزارش ايس��نا، حجت الاس��لام علي يونس��ي ادامه داد:امروز 
تکنولوژي بلاي جان انس��ان ها ش��ده و انسان را به تگنا انداخته 
است. انواع آلودگي هاي زيستي که براي انسان به وجود آمده او را 
با مشکل جدي روبرو کرده و انسان بايد پي ببرد که دين مي تواند 

انسان را از محيط زيستي که خود خراب کرده، نجات بدهد.

يک نماينده مجلس با اش��اره به شرايط 
فعل��ي کش��ور گف��ت: مس��ئولان بايد 
واقعيت ه��ا را با م��ردم در ميان بگذارند؛ 
شنيدن اخبار بد از مسئولان بسيار بهتر 
از اين است که از بيگانگان بشنوند.سيده 

فاطمه ذوالقدر در گفت وگو با ايلنا تاکيد کرد: مشکلات زيادي در 
کشور داريم؛ همگي در فشار هستيم و تحريم هاي زيادي اعمال 
شده است، با حفظ انسجام و اتحاد مي توانيم از پس اين مشکلات 
بر بياييم که اين امر بازتاب بس��يار خوبي در خارج و داخل کش��ور 
خواهد گذاشت. وي خاطرنشان کرد: در حال حاضر شرايط کشور 
در داخل و خارج از سوي دشمنان و دوستان ايران اسلامي رصد 
مي ش��ود. مردم و مس��ئولان، جناح ها و گروه هاي دلس��وز ايران و 

نظام بايد با يکديگر براي رفع مشکلات متحد باشند.

رئيس دفتر رئيس جمهور گفت: عده اي 
اکنون انتقاد کرده و خودشان هم مقداري 
دول��ت را تضعي��ف مي کنند. آن ها فکر 
مي کنند که اين انتقاد موجب راي آوري 
در انتخابات مي شود در حالي که اين روند 

هم به ضرر خودشان مي شود و هم به ضرر دولت.محمود واعظي 
در گفت وگو با ايسنا در پاسخ به اين که آيا بگومگوهاي رسانه اي 
اصلاح طلبان و دولت به ضرر خود اصلاح طلبان و دولت منجر 
نمي شود؟ اظهار کرد: بارها گفته ام کساني که الان فکر مي کنند 
که انتقاد از دولت در انتخابات به نفع آنها مي شود، اشتباه مي کنند. 
وي در پاسخ به اين که چرا کميته مشترک اصلاح طلبان و دولت 
تشکيل نشده است گفت: از تشکيل اين کميته استقبال مي کنيم، 

ولي نمي دانم چرا هنوز اين کميته تشکيل نشده است.

يک عضو فراکسيون اميد مجلس گفت: اينکه يک مسئول 
به طور دائم در بين مردم باشد ولي دردي از مردم دوا نکند، 
فايده اي ندارد. امروز ما سرگرم مسائل سطحي شديم و به 
کارهاي پوپوليستي روي آورديم.جلال ميرزايي در گفت وگو 
ب��ا ايس��نا با اش��اره به ضرورت رفع موانع��ي که بين مردم و 
مسئولان فاصله انداخته است، بيان کرد: بودن نرده در بين 
مردم و مس��ئولان در نماز جمعه يا برداش��تن آنها تغييري در 
وضعيت مردم ايجاد نمي کند. فاصله مردم با مسئولان با اين 
روش ها برداشته نمي شود. مسئولان از ميان مردم برخاسته اند 
و براي يک دوره مشخص مسئوليتي گرفته و بر اساس اين 
مسئوليت نقشي دارند که بايد در چارچوب تعيين شده اين 
نق��ش را ايف��ا کنند. وي اظهار کرد: مس��ئولان بايد در دوره 
مسئوليتشان در راستاي خدمت به مردم و توسعه کشور گام 
بردارند. امروز ما بايد به مسائل اصلي توجه کنيم. يک مدير 
اگ��ر بخواه��د وظيفه اش را به درس��تي انجام دهد بايد وقت 
بيشتري صرف کند و بر روي مسائل فکر کند و به طور طبيعي 

فاصله اي در بين مردم و مسئولان ايجاد خواهد شد. اما اين 
فاصله بين يک مدير و مردم اگر منشا خدمت به مردم شود 
و مشکلات مردم را حل کند، چيز بدي نيست. نماينده ايلام 
خاطر نشان کرد: بنده به عنوان نماينده مردم شب و روز در 
جريان مشکلات مردم هستم و مردم به ما براي شغل، وام و 
ساير مشکلات مراجعه مي کنند. امروز مديران نيز با انبوهي 

از مشکلات مواجه هستند. 

 فاصله مردم با مسئولان با حذف نرده برداشته نمي شود
 وزير دفاع گفت: آمريکا در برجام با قلدري به تعهداتش پشت 
ک��رد؛ اي��ن رويداد نمونه اي براي جهان از بد عهدي آمريکا 
بود  و امروز آنها اعتبار خود در جهان را از دست داده اند. آنها 
در خصوص توانمندي دفاعي ايران با سياست هاي دوگانه 
و مزورانه حرف مي زنند. به گزارش ايسنا، امير سرتيپ امير 
حاتمي در همايش بين المللي »دفاع و امنيت در غرب آسيا« 
اف��زود: ب��ه واقع کدام منطقي مي پذيرد که در برابر اظهارات 
کساني که عادت به تهديد دارند و کشتار دارند ساکت باشيم. 
آيا بايد در برابر کسي که به زير ساخت هاي سايبري ما حمله 
مي کند آرام نشست؟ پاسخ ما به آنان و حاميانشان اين است 

که الان زمان مناسبي براي آزمودن اراده ما نيست.
وي با بيان اينکه »اين منطقه پس از جنگ دوم جهاني زيارتگاه 
اردوگاه شرق و غرب شد و ايجاد رژيم صهيونيستي مانند يک 
دمل چرکين در ذهن ملت هاي منطقه مانده است« خاطرنشان 
کرد: مرور تحولات امنيتي غرب آسيا به ما مي آموزد که حرص 
و طمع اس��تکباري غرب از انديش��ه منفعت طلبي ناشي شده 

است. پس از فروپاشي شوروي اين منطقه محلي براي اهداف 
جاهلانه آمريکا شد؛ با همه اين تاريخ دردناک٬ وضعيت کنوني 
حکايت از آن دارد که منطقه ما هنوز روي آرامش به خود نديده 
و در همه تحولات پاي آمريکا و غرب در ميان بوده است. وي 
اظهار کرد: در شرايط کنوني منطقه شرايط حساسي دارد؛  البته 
در منطقه با ثبات فاصله چنداني نداريم  و مردم منطقه ما برنده 

و پيروز واقعي اين جريان خواهند بود. 

 آمريکا در برجام با قلدري به تعهداتش پشت کرد

 پزشکيان نسبت به سواستفاده از عنوان آقازادگی انتقاد کرد؛

معاون حقوقي رئيس جمهور تاکيد کرد؛

دفاع ضمنی از انتصاب آقازاده ها

ضرورت مبارزه با پولشويي براي اصلاح نظام بانکي

نايب رئيس اول مجلس ش��وراي اس��لامي در پاس��خ به اينکه چرا 
فرزندان مس��ئولان مش��مول تحصيل و زندگي در خارج هس��تند، 
گفت: چه کس��ي گفته فقط فرزندان مس��ئولان خارج هستند؟ چرا 
در حق يک عده مسئول بي انصافي مي کنيم؟يک ليست از افرادي 
که در خارج به س��ر مي برند تهيه کنيد تا ببينيم چند درصد از اين 
افراد فرزندان مس��ئولان هس��تند؛ هرچند فرزندان مس��ئولان هم 
ممکن اس��ت در بين اين ليس��ت باش��ند، اما صرفاً همه اعضاي آن 

ليست اين افراد نيستند.
به گزارش ايلنا، مسعود پزشکيان گفت: اگر قرار باشد به خاطر ترورها 
و يا بحث هاي که به خاطر شخصيت مسئولان مطرح مي شود ما 
مسئولان از مردم فاصله بگيريم آن شعار انقلابي گري و آنچه به 

خاطرش انقلاب کرده بوديم را از دست مي دهيم.
وي در ادامه سخنانش بيان کرد: مشکل آقازادگي مشکل ساختاري 
ما است؛ ما متأسفانه نوع به کارگيري نيروي انساني مان از ابتداي 

انقلاب تاکنون يک شکل علمي و درستي نداشته است.

نايب رئيس اول مجلس شوراي اسلامي بر همين اساس اضافه کرد: 
بحث آقازادگي فعلًا مطرح نيس��ت بلکه موضوع جريان يا باندي 
است که مي توانند اين کار را بکنند. يعني هر قدرتي که روي کار 
مي آيد از بالا تا پايين را تغيير مي دهد؛ در صورتي که هيچ کجاي 

دنيا چنين ساختار و شکلي وجود ندارد.
وي افزود: اينکه ما بياييم به اس��م آقازادگي همه را به يک چوپ 
برانيم و يا اينکه بخواهيم تس��ويه حس��اب کنيم اين حق و انصاف 
نيست. ما اگر بخواهيم براساس شاخص ها نيروها را به کار بگيريم 
چه آقازاده باشد و چه نباشد فرقي نمي کند و خارج از شاخص هم 
نيرو به کار بگيريم باز هم آقازاده بودن يا نبودن آن فرقي نمي کند؛ 
يعني ما حق نداريم کساني را که صاحب مديريت مي شوند از يک 
رش��ته در يک وزارتخانه يا س��ازمان ديگر مثلًا مديرکل يا استاندار 
کنيم چه بس��ا اينکه چنين اتفاقاتي انجام مي ش��ود و همه ما از اين 

کارها مي کنيم.
نايب رئيس اول مجلس ش��وراي اس��لامي ادامه داد: روش فعلي به 

کارگيري نيرو در کش��ور ما غلط اس��ت و مبناي درستي براي مدير 
کردن اشخاص نداريم.

نايب رئيس اول مجلس ش��وراي اس��لامي ادامه داد: آقازادگي يک 
مس��ئله منفرد و مديريتي نيس��ت بلکه موضوعي اس��ت که از يک 
نوع نارضايتي اجتماعي از تبعيض، بي عدالتي و فس��اد نمايندگي 

مي کند و جامعه درباره آن حساسيت نشان مي دهد.
نايب رئيس اول مجلس ش��وراي اس��لامي ادامه داد: راه حل مبارزه 
با اين فساد اين است که در قدم اول جلوي آن سرچشمه اصلي را 
گرفت؛ اگر براي نوع به کارگيري نيروي انساني شاخص مشخص 
کنيم و براساس آن هر کسي خارج از آن آمد سيستم نظارتي برخورد 

کند کسي نمي تواند با بحث آقازادگي منصوب شود.
وي ادام��ه داد: اگ��ر بخواهيم جلوي فس��اد، ران��ت، فرار مالياتي و 
رش��وه گرفته ش��ود ما بايد سيس��تم داده ها را در کش��ورمان پياده 
کني��م و خان��واده بن��ده، فرزندانم و همه مس��ئولان بايد طبق اين 
سيس��تم عمل کنند. پزش��کيان در پاس��خ به اين که چرا گاهي ما 

دچار انگ زني هاي سياس��ي مي ش��ويم، گفت: مشکل ما در کشور 
اي��ن ب��وده که مديريت ب��ر مبناي داده هاي علمي و قانون برمبناي 

اين داده ها نبوده است.
نايب رئيس اول مجلس شوراي اسلامي ادامه داد: حتي مقام معظم 
رهب��ري هم نس��بت به برخي تبعيض ه��ا انتقاد کردند؛ بنابراين ما 
قبول داريم و طبيعي است که چنين اتفاقاتي در کشور مي افتد که 
در قدم اول بايد داده ها را بررسي کنيم و اينکه به دنبال ريشهابي 
باشيم که چرا اينگونه شده است و بعد تصميم بگيريم چه کساني 

بايد اين کارها را انجام دهند.
وي افزود: اگر قرار اس��ت ما در اين مملکت بتوانيم ابداع، ابتکار و 
خلاقيت داشته باشيم بايد مسائل را اساسي ريشهابي کنيم. فرزندان 
م��ن هيچک��دام خ��ارج نرفته اند و در آنجا تحصيل نکرده اند اما اگر 
مي خواهيم در دنيا س��ري بين س��رها داش��ته باشيم بايد ايراني ها، 
فرزن��دان و نخب��گان ما را به کش��ورهاي خارجي بفرس��تيم تا ياد 

بگيرند و مجددا برگردند.

معاون حقوقي رئيس جمهور با بيان اينکه تصويب لايحه اصلاح 
قانون مبارزه با پولشويي قدمي رو به جلو بود، يادآورشد که البته 
برخي تغييرات در مقايسه با متن ارسالي دولت و نيز متن مصوب 

مجلس اعمال شده است.
لعيا جنيدي در گفت و گو با ايس��نا، با اش��اره به تصويب لايحه 
اصلاح قانون مبارزه با پولشويي اظهار کرد: اين قانون يکي از 
مجموع قوانيني است که ما براي اصلاح نظام بانکي و مجموع 

روابط پولي و بانکي خودمان به آن نيازمند هستيم.
وي ادامه داد: البته موضوع مطرح شده فراتر از بانک است. در 
مجموع هم نهادهاي مشمول فعاليت هاي مالي و هم نهادهاي 
غي��ر مال��ي و پولي که در معاملاتي که ممکن اس��ت وجوه نقد 

زيادي در آن مبادله ش��ود درگير هس��تند، براي آنکه کم تر در 
معرض آس��يب جرايم مربوط به پولش��ويي قرار داش��ته باشند، 
مشمول اين قانون مي شوند. باتوجه به ملاحظات فوق، اصلاح 

اين قانون لازم بود تا خلاءها پر شود.
جنيدي افزود: بنابراين هدف اصلاح اين قانون مش��خصا اين 
ب��ود ک��ه خلاء هاي قانون قبلي را در اين زمينه پوش��ش دهد و 

بعضي از اشکالات را رفع کند.
وي تاکيد کرد: البته قابل انکار هم نيست که چهار متن قانوني 
مورد پيگيري دولت، از جمله اين قانون براي حفظ و توس��عه 

ارتباطات بانکي بين المللي نيز ضروري است.
وي خاطر نشان کرد: البته ملاحظاتي هم وجود داشت که مورد 

بح��ث ق��رار گرفت. در بعضي از موارد نظريات دولت و مجلس 
تصويب شد و در بعضي موارد ملاحظات ديگري بود که مطرح 

شده و بعضي از آن ملاحظات مورد تصويب قرار گرفت.
جنيدي گفت: پالرمو چون مراحل خودش را گذرانده و ايراداتي 
که گرفته شده به مجلس برگشته و برخي موارد اعمال و برخي 
موارد اصرار شده و در دستور کار مجمع است، به زودي بررسي 
مي شود. معاون حقوقي رئيس جمهور گفت: تاکيد ما اين بوده 
که پالرمو در اسرع وقت بررسي شود و در جلسه روز شنبه مجمع 

تشخيص مصلحت نظام دولت اين تأکيد را داشته است .
لايح��ه ديگ��ر مربوط ب��ه الحاق به معاهده مقابله با تامين مالي 
تروريسم است . فکر مي کنم يک همکاري و تلاش مضاعفي 

لازم است که هرچه سريعتر بتوانيم آن را هم به نقطه اي قابل 
قبول برسانيم.

جنيدي ادامه داد: در رابطه با پالرمو تصور من اين اس��ت که به 
زودي در اولويت قرار مي گيرد. در جلس��ه اخير مجمع از جانب 
دولت اين درخواست مطرح شد که با توجه به اينکه الان پالرمو 
روي ميز مجمع است و خيلي وقت هم است که به مجمع ارسال 
ش��ده در اولويت قرار بگيرد و رس��يدگي ش��ود که ان شاءا... اين 
گونه خواهد شد. وي يادآور شد: از صحبت هاي رئيس محترم 
مجم��ع تش��خيص مصلحت نظ��ام هم برمي آمد که بخواهد به 
سرعت به اين موضوع رسيدگي کند. اميدوارم در عمل هم به 

نتيجه خوبي برسد.


